

ECONOMIC
AND
SOCIAL COUNCILCONSEIL
ECONOMIQUE
ET SOCIALE/PC/T/W.76
14 May 1947SECOND SESSION OF THE PREPARATORY COMMITTEE OF THE
UNITED NATIONS CONFERENCE ON TRADE AND EMPLOYMENT.Draft CharterAmendment proposed by the Chinese Delegation.Article 24, paragraph 3:

The second sentence of this paragraph should be amended as follows: "If the Organisation, having regard to the provisions of the Charter as a whole, particularly to the legitimate need for protection on the part of the Member complained of, finds that such Member has, without sufficient justification, failed to negotiate of this Article".

DEUXIEME SESSION DE LA COMMISSION PREPARATOIRE DE LA
CONFERENCE DU COMMERCE ET DE L'EMPLOI DE L'ORGANISATION
DES NATIONS UNIESProjet de CharteAmendement proposé par la Délégation de la Chine.Article 24. Paragraphe 3:

Modifier la deuxième phrase de ce paragraphe comme suit: "Si l'Organisation constate, eu égard aux dispositions de l'ensemble de la Charte et en particulier au besoin légitime de protection du Membre qui aura fait l'objet de la plainte, que ce Membre s'est abstenu, sans justification suffisante, de négocier..... du présent article."